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Andrzej Goiqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pun

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Fanie Prezydencie

W imieniu mieszkaricdw Wlocfawka zwracam siq z prodbq o remont ulicy Wienieckiej na

odcinku od ulicy Wysokiej do Szpitala .

Dziury jakie sq w jezdni zagraiajq bezpieczeristwu u2ytkownik6w.
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